wattage 60W max
socket 1X E26

IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS

This product has a polarized plug (one blade is wider than the other) as a feature to reduce the
risk of electric shock. This plug will fit in a polarized outlet only one way. If the plug does not fit
fully in the outlet, reverse the plug. If it still does not fit, contact a qualified electrician. Never
use with an extension cord unless plug can be fully inserted. Do not attempt to defeat the safety
purpose of the polarized attachment plug. Do not alter the plug.

WARNING - Deviation from the assembly instructions may result in a risk of fire or electric shock.

CONSIGNES DE SECURITE IMPORTANTES

Ce produit est muni d’'une fiche polarisée (une lame est plus large
que l'autre). Pour des raisons de sécurité, cette fiche ne s’insere
que d’'une seule fagon dans la prise polarisée. Si la fiche ne s’'insere
pas completement dans la prise, inverser la fiche. Si vous n’arrivez
toujours pas ainsérer la fiche dans la prise, consultez un électricien
qualifié. Ne jamais utiliser un fil de rallonge d moins que la fiche ne
puisse étre insérée compléetement. Ne jamais tenter de déjouer le
dispositive de sécurité de la fiche. Ne jamais modifier la fiche.

ATTENTION - Tout écart par rapport aux instructions d’assemblage
peut entrainer un risque d’'incendie ou de choc électrique.



1. Place the lampshade(B) onto the lampholder.

2. Secure the lampshade (B) with the ring (C).

3. Screw bulb (D) onto socket of body section (A).

4. Insert the polarized plug to wall outlet, turn on switch
and enjoy your new lamp



